Online Casino Gives Away Free Beer for a Year 

In celebration of Oktoberfest, members of Vegas Red online casino can win a year's supply of free beer. 

(PRWEB) September 13, 2008 -- Vegas Red online casino is running a special promotion coinciding with the popular German holiday Oktoberfest, which starts later this month in Munich and is celebrated by beer lovers worldwide. The unique promotion will run from September 15th to October 8th, and will grant one lucky winner a year's supply of free beer delivered to his or her home. 

Every deposit counts during this fun online competition, and every member is eligible to enter. In addition to the grand prize of a year's supply of beer, there will also be Second and Third prizes worth bundles of "Oktobercash". 

Casino Manager Sarah Banks reveled: "This one-of-a-kind giveaway is sure to thrill our members. We asked ourselves what better way to celebrate one of the happiest occasions of the summer. After all - who doesn't like free beer? Fun promotions like these are why our members love to party at Vegas Red!" 

About Vegas Red:

Vegas Red's $888 Welcome Bonus is the luckiest on the net! Players start with a 100% match bonus up $200. Vegas Red maintains the "What happens in Vegas, stays in Vegas" atmosphere to ensure that players have a thrilling experience every time they visit. With friendly 24/7 customer support and cutting edge technology powered by Playtech, Vegas Red is a secure, safe and acclaimed online casino. Vegas Red is exclusively promoted by Euro Partners, the world's largest e-gaming affiliate program.
перевод

Онлайн казино проводит акцию «Бесплатное пиво в течение одного года» 

На праздновании Октоберфеста участники онлайн казино «Вегас Ред»  имеют возможность выиграть получение бесплатного  пива в течение целого года.

13 СЕНТЯБРЯ, 2008 года - онлайн казино «Вегас Ред» совместно с популярным немецким праздником Октоберфест, который начинается позднее в этом месяце в Мюнхене и празднуется любителями пива всего мира, проводит специальную рекламную акцию, по итогам которой будут подведены итоги. Это уникальное предложение будет действовать, начиная с 15 сентября по 8 октября, и предоставит одному счастливому победителю право получать бесплатное пиво, которое будет доставляться в его/ее дом в течение одного года, 
Каждый взнос учитывается в течение этого веселого он-лайн конкурса, и каждый участник имеет право вступать в игру. Кроме того, к Гранд-призу - бесплатному пиву в течение всего года, будут добавлены Второй и Третий денежные призы  "Октоберкрэш".
Директор казино Сара Бенкс осталась довольна: «Это один из способов заставить трепетать наших участников. Мы задаем себе вопрос - какой путь лучше, что бы отпраздновать один из самых счастливых событий лета. В конце концов - кто не любит бесплатное пиво? Веселые игры подобные этим - вот почему наши участники любят веселиться в «Вегас Ред»!».
О «Вегас Ред»:

Приятная премия«Вегас Ред»  в $888 является самой счастливой в сети! Игроки начинают с премии за 100% совпадение до $200. «Вегас Ред» поддерживает атмосферу "Что случается в Вегасе, остается в Вегасе", чтобы удостовериться, что азарт игроков не пропадает и они приходят снова. С дружеской  поддержкой клиентов 24 часа в сутки 7 раз в неделю и передовой технологией вдохновляемой Плэйтех, «Вегас Ред» - надежное, безопасное и заслужившее хорошую репутацию онлайн казино. «Вегас Ред» исключительно поддерживается Евро Партнер, филиалом всемирной самой крупной игровой программой.

